



**Date: 11.02.2016**

**Dear valued Shareholders,**

Kindly find the below translated circular No. 02/2016 issued by ADX to Banks, listed companies and brokers in regards to 2015 dividends for the pledged shares:

With reference to the resolutions issued by Securities and Commodities Authority (SCA) regarding the dividends of the listed companies, please be informed that:

1. Pledging shares deposited with the the Clearing, Settlement and Depository Department (CSD Department) shall only be effective if registered by ADX.
2. ADX will transfer the dividends to the shareholder registered in the ADX records only; ADX shall not be liable towards any other party (financial institutions, creditors etc.) if pledging the shares is not registered by ADX.
3. The above shall apply regarding any pledge, collateral, seizure and dispute settlement agreement.
4. The above shall be applicable, regarding all dividends of the listed companies, starting from this year; all concerned parties shall take necessary actions to comply with the above.

**Note:**  
**Original Arabic circular is attached**

**Kind Regards**

**Mazen M. Mohamed**  
**Investor Relationship Officer**



**تعميم (2016/2)**  
**الأرباح النقدية للأوراق المالية المرهونة**

المادة/ البنوك، الشركات المدرجة، الوسطاء

- بالإشارة إلى القرارات الصادرة من هيئة الأوراق المالية والسلع والتي تخول الأسواق المالية بتوزيع الأرباح النقدية للشركات المدرجة، وفيما يتعلق بموضوع هذه الرسالة، فإننا ننوه إلى التالي:
- (1) إن رهن الأوراق المالية المودعة لدى المقاصة في السوق لا يعتبر نافذاً ما لم يتم تسجيله من قبل طرفي العملية لدى السوق، وهذا طبقاً للمادة (53) من قواعد المقاصة والإيداع والتسجيل في سوق أبوظبي للأوراق المالية.
  - (2) إن السوق سوف يقوم بتحويل الأرباح النقدية إلى مالك الأوراق المالية المسجل في سجلات السوق، ولن يكون على السوق أي التزام تجاه أي طرف آخر مثل البنك أو المؤسسة المالية (الدائن المرتين) إذا لم تكن عملية الرهن مسجلة لدى السوق.
  - (3) ينطبق ما ذكر أعلاه على أي نوع من الإتفاقيات (رهن - ضمان - حجز - تسوية أو نزاع قانوني) متى ما كانت غير مسجلة لدى إدارة المقاصة في السوق.
  - (4) سيتم البدء بتطبيق ما ذكر أعلاه لجميع عمليات توزيع الأرباح النقدية التي سوف يقوم بها السوق للأوراق المالية المدرجة بالسوق ابتداءً من هذا العام، وعلى جميع الجهات المعنية توفيق أوضاعها بما يتعلق في هذا الإطار.

لذا نرجو الإحاطة علماً بما ورد، وفي حال وجود أي استفسارات نرجو التواصل على هاتف رقم 026128666 أو التواصل عبر البريد الإلكتروني الخاص بالإدارة [csd@adx.ae](mailto:csd@adx.ae)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

  
محمد هاني المهري  
رئيس إدارة المقاصة والتسوية والإيداع